
Protokoll Styrelsemöte MiniGiraffen 2021-08-18

Närvarande: Lisa Edespong, Anna Gutenmark, Alexander Sundström, Lisa
Eneroth, Elin Elwin, Jonathan Siverskog, Martin Jakobsson.

Aktuella ärenden:
● Förskolan har, i enlighet med beslut från tidigare styrelsemöte, lämnat

in en skriftlig kommentar på samrådet för den nya detaljplanen
Ekkällan - Smedstad 1:18. Ryttargårdskyrkan kommer att ta beslut
om hur de går vidare med byggnationsplanerna under augusti.
Information kommer att skickas ut till medlemmarna när vi vet mer.

● Rutiner kring maillistor och medlemsregister diskuterades och det
konstaterades att det är nödvändigt med en kontinuerlig direktkontakt
mellan IT-ansvarig och Vice Ordförande.

● It-ansvarig ska se över ägandeskapet av mappar på drive. Det är
viktigt vid överlämning att även ev ägandeskap ändras.

● Höströj planeras till 13-14 november. Styrelsen vill hålla ett ‘vanligt’
höströj men kommer anpassa efter rådande läge och självklart ta
hänsyn till potentiella restriktioner relaterade till Covid-19.

● Lisa mailar ut information om att följa kommunens rekommendationer
kring smittspridning. Beslut tas att avvakta med att ändra på nu
gällande hämtningsrutiner. Personalen diskuterar även detta vidare
på kommande studiedag.

● Personal och övriga är nöjda med städning av förskolan så Katarzyna
kommer att erbjudas tillsvidareanställning när hennes provanställning
tar slut.



● Styrelsen beslutar även att erbjuda tillsvidareanställningar för Monica
för den mindre del av hennes anställning som hon arbetar som
barnskötare där hon tidigare haft en tidsbegränsad anställning.

● Anna informerade att Elin S är tillgänglig för att fortsätta arbeta som
vikarie under ytterligare en tid.

● Elin ordnar gåva till medlem av personal som fyller jämnt under den
närmaste tiden.

● Enligt beslut från årsmöte kring att tillsätta personer till
valberedningen mailar Lisa ut information och ber om frivilliga.
Annars kommer fem familjer att väljas ut.

● Fördes diskussion kring behov av antal familjer i respektive
arbetsgrupp som underlag kring placering av nya medlemmar
placeras ut i arbetsgrupper. Tydliggjordes att det måste finnas en
ansvarig i varje grupp och att det ges tydlig information vid uppstart
av gruppens arbete.

● Avtal har träffats med Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbund för
perioden 2021 – 2023. Avtalet innehåller såsom tidigare inga centralt
fastställda löneökningar, varken i procent eller kronor. Lönesamtal
med besked om ny lön ska meddelas era medarbetare senast den 30
september och den nya lönen ska utbetalas från den 1 september.

Alexander tar fram underlag för förskollärarnas lönesättning baserat
på kommande lönerevision för barnskötare. Detta underlag mailas
sedan till styrelsen för beslut så att lönesamtal kan hållas i god tid
innan september månads utgång. För barnskötarna ska det enligt
avtal inte ske någon lönerevision under 2021 men det finns beslut
från tidigare styrelsemöte att ändå genomföra en lönerevision.
Beslutas på mötet att ge barnskötare samma lönerevision för 2021
som enligt avtal ska ges för 2022.

Nästa styrelsemöte: 23 september 2021


